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Z A P I S N I K 
 
s 31. sjednice Školskog odbora održane 5.5.2023. godine. Sjednica je započela u 10:25 sati u 
prostoru domaćinstva. 
Prisutni: Željka Čaić, Nevenka Crnolatec, Jelena Erent, Marina Kuzmić, Andrea Batinjan, Željka 
Skrbin i Božidar Škrinjarić. 
 
 Prisutni bez prava odlučivanja: 
- ravnateljica: Štefica Facko Vrban, 
- tajnica Škole: Ana Klindić, u svojstvu zapisničara. 

 
DNEVNI RED 

 
1. Verifikacija Zapisnika s prethodne 30. sjednice Školskog odbora, održane 31. ožujka 

2023. godine, 
2. Cjelodnevna škola, 
3. Ostala pitanja i priopćenja. 

 
 

Sjednicu Školskog odbora započela je predsjednica Školskog odbora, Nevenka Crnolatec,  
pozdravivši sve prisutne te čitanjem točki predloženog Dnevnog reda. Na Dnevni red nije bilo 
primjedbi te je jednoglasno usvojen u svim točkama. 
 
ad.1. Predsjednica Školskog odbora nakon toga je zatražila davanje suglasnosti na Zapisnik s 
prethodne, 30. sjednice ŠO. Zapisnik je, skupa sa pratećim Odlukama, poslan članovima ŠO 
skupa sa Pozivom na sjednicu te su tako svi članovi upoznati s istim. 
Svi prisutni članovi suglasni su sa Zapisnikom sa 30. sjednice ŠO. 
 
ad.2. Predsjednica Školskog odbora prelazi na sljedeću, središnju točku sjednice. Ukratko se 
dotiče tematike cjelodnevne škole te naglašava da su se članovi Školskog odbora imali priliku 



upoznati sa sadržajem Eksperimentalnog programa „Osnovna škola kao cjelodnevna škola – 
Uravnotežen, pravedan, učinkovit i održiv sustav odgoja i obrazovanja“ na sastanku koji se 
održao Školi dana 3. svibnja 2023. godine. Naime, poziv na navedeni sastanak poslan je 
članovima ŠO, svim roditeljima, kao i zaposlenicima Škole. Sastanku je nazočio i posebni 
savjetnik ministra znanosti i obrazovanja za cjelodnevnu školu, prof. dr. sc. Josip Burušić, sa 
ciljem pobližeg upoznavanja svih zainteresiranih sa programom cjelodnevne škole. 

Predsjednica ŠO riječ prepušta ravnateljici, Štefici Facko Vrban, koja još jednom kratko 
obrazlaže najveće prednosti Eksperimentalnog programa te zašto smatra da je isti od velike 
dobrobiti za Školu, kao i za lokalnu zajednicu. Smatra da bi se dobivenim financijskim 
sredstvima mogao uvelike unaprijediti školski prostor, omogućiti učenicima nove sadržaje, a 
skreće i pozornost na to da se održavanje nastave ne bi niti znatno izmijenilo. Ravnateljica 
kazuje kako je provela anketiranje Učiteljskog vijeća, kao i administrativnog i tehničkog osoblja 
Škole te kako je većina zaposlenika iskazala da podržava prijavu na Eksperimentalni program. 

Predsjednica ŠO nakon toga riječ daje učiteljici Jeleni Erent koja ističe da je u Školski 
odbor imenovana ispred Radničkog vijeća te da će glasati sukladno izjašnjavanju skupa 
radnika, a čije je glasove također prikupila anketiranjem. Naglašava da je više glasova bilo za 
(15 glasova), nego protiv (13 glasova) sudjelovanja u programu. 

Za riječ moli načelnik Općine Pokupsko, gdin. Božidar Škrinjarić, te kao najveću 
zamjerku ističe da je cjelokupan projekt prekasno predstavljen roditeljima, odnosno smatra 
da su se oni ranije trebali uključiti u raspravu i konzultacije oko uvođenja cjelodnevne škole. 
Mišljenja je da je najviše trebalo poštovati glas učenika, tj. roditelja te da se u skladu s njihovim 
mišljenjem i trebalo postupati. Sastanak roditelja, članova ŠO i zaposlenika Škole, uz prisustvo 
gdina. Burušića, održan je tek dva dana prije krajnjeg roka za prijavu te ističe da je tu bilo 
premalo vremena da bi se roditelje potpuno upoznalo sa projektom te svim njegovim 
prednostima i nedostacima. Gdin. Škrinjarić kazuje kako smatra da je odgovornost ravnateljice 
bila postupati u interesu roditelja te ih ranije uključiti u raspravljanje i davanje mišljenja, a da 
je posljedično svojim „krivim“ koracima i dovela do nerazumijevanja roditelja, odnosno toga 
da ne podržavaju prijavu Škole u Eksperimentalni program. 

Ravnateljica želi skrenuti pozornost na to da za prijavu u program niti nije potrebno 
mišljenje roditelja i lokalne zajednice, već samo suglasnost Školskog odbora.  

Gdin. Škrinjarić stavlja primjedbu da mu ravnateljica oduzima riječ. 
Riječ preuzima predsjednica ŠO te iznosi svoje mišljenje da program nije dobar za našu 

(malu) sredinu te iznosi i navode iz medija, bivše ministrice, gđe. Divjak, da program nije 
dorađen i dovoljno dobro pripremljen, a što je i njezino osobno mišljenje nakon što je detaljno 
proučila svu dokumentaciju vezanu za cjelodnevnu školu. Smatra da program ipak nije 
dovoljno dobar te da motivacija financijskim sredstvima kao potpora programu nisu polučili 
dovoljan interes škola s obzirom da je do današnjeg dana pristiglo tek 38 prijava. 

Još jednom se za riječ javlja ravnateljica te ističe da financijska potpora nije glavni motiv 
za prijavu OŠ Pokupsko u Eksperimentalni program, već da vidi veliku prednost u unaprjeđenju 
nastave, omogućavanju više sadržaja učenicima, edukaciji učitelja i stručnih suradnika. Ističe 
da je ona kao ravnateljica, a i sama Škola kao ustanova, uvijek radila za dobrobit lokalne 
zajednice i smatra da je navedena suradnja uvijek bila pozitivna. Samim time kazuje kako bi 
Škola sudjelovanjem u ovom programu utjecala i na lokalnu zajednicu u pozitivnom smislu. 

Predsjednica Školskog odbora predlaže da se članovi ŠO očituju o stavu podizanjem 
ruku. Za prijavu škole u Eksperimentalni program cjelodnevne škole glasovali su: Jelena Erent 
i Željka Čaić. Protiv prijave škole u program glasovali su: Nevenka Crnolatec, Marina Kuzmić, 
Andrea Batinjan, Željka Skrbin i Božidar Škrinjarić. 



Na samo glasovanje ravnateljica daje primjedbu. Smatra da predsjednica Školskog 
odbora, Nevenka Crnolatec, koja je u isti imenovana od članova Učiteljskog vijeća ne može na 
sjednicama glasati iznoseći svoj osobni stav, već da treba istupati ispred Učiteljskog vijeća, 
odnosno poštovati njihov stav. U ovom slučaju konkretno bi to značilo da je trebala glasovati 
podizanjem ruke ZA sudjelovanje u programu s obzirom na to da je većina članova Učiteljskog 
vijeća putem anketiranja glasovala tako. 

Zaključak sjednice je da se Osnovna škola Pokupsko neće prijaviti na Eksperimentalni 
program „Osnovna škola kao cjelodnevna škola – Uravnotežen, pravedan, učinkovit i održiv 
sustav odgoja i obrazovanja“. 
 

 
ad. 3. Nije bilo drugih pitanja i priopćenja. 
 

 
Sjednica Školskog odbora završena je u 11:10 sati. 
 
 
 
 
 

ZAPISNIČAR:         ZAMJENICA PREDSJEDNICE  
              ŠKOLSKOG ODBORA: 

 
       Ana Klindić                          Željka Čaić 


